
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

z 1. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 21. 1. 2016 
 od 18:00 do 19:30 hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Jaroslav Flieger, Alice Mitrušková, Hana Didíková, 
ing. Libor Kunte, Radek Burián, Jiří Zach, Jan Ihnát   
 
Omluven byl: ing. Petr Hodboď 

 
01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení:  Hana Didíková, Alice Mitrušková, Radek Burián 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
02 – Schválení programu 1. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 1. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2016. 

Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 

3) Úkoly z minulého VZZO 

4) Zpráva o hospodaření obce za období 1-12/2015 

5) Rozpočtové opatření č. 5 

6) Schválení zásad pro poskytování podpory občanských, sportovních a kulturních aktivit v r. 2016 

7) Schválení podání žádosti na dopravní automobil SDH 

8) Podpis dodatku č. 10 AVE 

9) Schválení zpracování a podání žádosti na pořízení techniky IZS  

10) Schválení žádosti o finanční dotaci TJ SK Markvartice 

11) Schválení žádosti o finanční dotaci Triangl 

12) Schválení žádosti o finanční dotaci ČSŽ 

13) Schválení žádosti o finanční dotaci Kotva 

14) Schválení vypracování projekčních prací ČOV škola, školka 

15) Schválení stoprocentní spoluúčasti obce na rekonstrukci sportovních kabin TJ SK Markvartice 

16) Kotlíková dotace – příspěvek obce občanům  

17) Záměr prodeje části pozemku p. č. 2864/1 

18) Záměr prodeje části pozemku p. č. 2865/1 

19) Záměr směny částí pozemků p. č. 364/1 a p. č. 364/3 s doplatkem 

20) Prodej pozemku p. č. 1885/1 

21) Revokace usnesení 

22) Nákup nábytku do Restaurace v Obecním domě  

23) Diskuze a závěr 

 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 



03 – Kontrola plnění úkolů ze 8. zasedání ZO 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění úkolů ze 8 zasedání Zastupitelstva obce Markvartice. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

04 – Hospodaření obce za období 1-12/2015 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o hospodaření obce Markvartice za období 1-12/2015. 
 
Příjmy k 31. 12. 2015 – 32 318 107,98 - 101,61 %  
Výdaje k 31. 12. 2015 – 30 142 327,28 - 90,30 %  
Stav na BÚ ČSOB k 31. 12. 2015     90 070,81 Kč  
Stav na BÚ ČNB k 31. 12. 2015  3 686 820,92 Kč  
Stav na úvěrovém účtu k 31. 12. 2015  -     0,- Kč  
Stav v pokladně k 31. 12. 2015                     0,- Kč 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
05 – Schválení rozpočtového opatření č. 5 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 5, které je přílohou tohoto usnesení. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
06 – Schválení zásad pro poskytování podpory občanských, sportovních a kulturních 
aktivit v roce 2016 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje zásady pro poskytování podpory občanských, sportovních a kulturních aktivit 
v roce 2016. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
07 – Schválení podání žádosti o dotaci na dopravní automobil pro SDH Markvartice 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti na dotaci na dopravní automobil pro SDH Markvartice. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
08 – Schválení podpisu dodatku smlouvy č. 10 se společností AVE CZ odpadové 
hospodářství, s.r.o. 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje podpis dodatku smlouvy č. 10 se společností AVE CZ odpadové hospodářství, 
s.r.o. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

09 – Schválení zpracování a podání žádosti o dotaci na pořízení techniky IZS 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zpracování a podání žádosti o dotaci na pořízení techniky IZS.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
 



10 – Schválení žádosti o finanční dotaci TJ SK Markvartice 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na rok 2016 na sportovní činnost z rozpočtu obce 
Markvartice pro TJ SK Markvartice ve výši 100 000,- Kč.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

11 –   Schválení žádosti o finanční dotaci - Triangl 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na rok 2016 na zapojení většího počtu obyvatel do 
společenského dění v obci z rozpočtu obce Markvartice pro spolek Triangl Markvartice z.s. ve výši 50 000,- 
Kč. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

12 –  Schválení žádosti o finanční dotaci - ČSŽ  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na rok 2016 ve výši 20 000,- Kč na činnost Českého 
svazu žen, který se pravidelně podílí na organizaci a realizaci kulturně společenských akcí v obci. 
  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

13 –  Schválení žádosti o finanční dotaci - KOTVA 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na rok 2016 ve výši 50 000,- Kč pro školní klub KOTVA 
na zajišťování, organizaci a realizaci akcí s různorodou náplní pro děti a mládež všech věkových kategorií a 
sociálních vrstev a zapojení široké veřejnosti do dění v obci.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
14 – Schválení vypracování projekčních prací rekonstrukcí - ČOV pro ZŠ a MŠ 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje vypracování projekčních prací a inženýrských činností rekonstrukcí ČOV pro 
školku a školu. Celková cena za vypracování činí 26.500,- Kč bez DPH.   
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

15 – Schválení stoprocentní spoluúčasti obce na dotaci na rekonstrukci sportovních 

kabin TJ SK Markvartice 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje stoprocentní pokrytí výše spoluúčasti obce (20%) na dotaci na rekonstrukci 
sportovních kabin TJ SK Markvartice. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
16  – Schválení příspěvku obce občanům čerpajícím kotlíkovou dotaci 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek obce občanům čerpajícím kotlíkovou dotaci na výměnu kotle za 
nízkoemisní kotel či tepelné čerpadlo v případě úspěšně dokončené výměny ve výši 10 000,- Kč. Přesné 
zásady pro poskytnutí příspěvku budou vydány. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
 



17 – Záměr prodeje části pozemku p.č. 2864/1  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 2864/1 - dle GP nové p.č. 2864/5 – celkem 
88 m2. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

18 – Záměr prodeje části pozemku p.č. 2865/1  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 2865/1 – dle GP nové p.č. 2865/13 o výměře 
50m2. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

19 – Záměr směny částí pozemků p. č. 364/1 a p. č. 364/3 s doplatkem 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr směny částí pozemků p.č. 364/1- dle GP nové p.č. 364/4 o výměře 

102m2 a p.č. 364/3 – dle GP nové p.č. 364/5 o výměře 5m2 s doplatkem.  

 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 
20 – Schválení prodeje pozemku p. č. 1885/1  

 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p. č. 1885/1 o výměře 35m2 manželům Suchopárovým. Cena 
za m2 je 70,- Kč, návrh na vklad a veškeré poplatky spojené s prodejem pozemku platí kupující. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

21 - Revokace usnesení 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje tímto revokaci následujících usnesení – ZO 15 02 14, ZO 15 02 07, ZO 15 04 10 

a ZO 15 05 12. 

 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
22 - Nákup nábytku do restaurace v Obecním domě  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup židlí a stolů do restaurace v Obecním domě. Maximální cena je 

schválena na 100 000,-Kč bez DPH. 

 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 
DISKUZE 
 
p. Milfait – já bych se chtěl zeptat, jak to vypadá s mým návrhem na odkup pozemku obci, protože na něj má 
předkupní právo, podal jsem návrh na obec a zatím nebylo projednáváno, tak co s tím, potřebuji to už nějak 
dořešit 
starosta – víme o tom a vyřešíme to na březnovém zasedání zastupitelstva 
p. Bartiš – mě by zajímalo, jaká je šance, udělat tam u mě u baráku svodidla, věčně mi tam padají auta do 
zahrady a je to tam velice nebezpečné. Nechci se dožít toho, aby mi vlítlo auto do zahrady a hrály si tam 
moje děti. Pak už bude pozdě to řešit. 
místostarosta – myslím, že není problém, abychom to začali řešit, napište podnět na obec a my na základě 
toho začneme řešit s Magistrátem Děčín 



p. Tulka – chtěl bych znovu upozornit na tu škarpu v zatáčce, není doteď opravena a nefunguje, tak jak by  
měla  
starosta – já to už chlapům říkal, myslím, že to i opravili, ale opět do toho vlítlo další auto, budeme to znovu 
řešit 
p. Tulka – ještě bych chtěl říct k potoku, byl jsem příjemně v šoku, jak to vyčistili, ale myslím, že neodvezli 
moc toho vybagrovaného, spíše to dali na břehy. A pod mostem je to také vyčištěno, i když se nám stále 
tvrdilo, že pod mostem to vyčistit nejde, ale jak vidím tak jde. 
p. Flieger – já osobně si myslím, že neudělali o nic víc práce, než slíbil p. Blahník, když to tu procházel 
starosta – já vám to vysvětlím, původně se měl čistit potok jen u Kovosu, u p. Mocové a u p. Koubka a dělalo 
se mnohem více míst. Ta zatáčka u Vás se také ještě dodělá, to se nebojte 
p. Kopecký – já musím říci, že jsem byl mile překvapen, že je část hřbitova opravena a vypadá to velice 
pěkně, dál bych chtěl apelovat na obec, aby se přihlásila k nějaké petici kvůli přejezdu na silnici I/13, ten 
přejezd je hrozný a nedá se tam vůbec jezdit, musíme to nějak rozhýbat, aby se s tím začalo něco dělat a 
dále bych Vám chtěl poděkovat, za schválení koupě nového nábytku do hospody, je vidět, že se obec pomalu 
ale jistě zkulturňuje.  
starosta – jsme rádi, za kladné ohlasy od občanů, snažíme se, v opravě hřbitovní zdi chceme dále pokračovat  
p. Svoboda – já se vrátím k potoku, největším problémem je, že tam je samá tráva a povodí nebude chodit a 
stříkat to roundupem 
starosta – já bych pochválil pana Koubka, který posekal část potoka  
p. Koubek – musím říct, že jsem byl potěšen, že mi p. Mrva prohrábl cestu traktorem, taky jsem si všiml, že 
na Steklák chodí málo lidí bobovat, jestli to nebude kvůli tomu nebezpečnému stromu, který je potřeba 
pokácet.  
místostarosta – co k tomu říci, ten strom je nějakej začarovanej. Myslím, že je to jen o tom, že se dva občani 
neumí domluvit, jeden ho chce pokácet a jeden ne, děláme pro to vše, aby se už dořešilo 
p. Svoboda – já bych jen k tomu stromu řekl asi toto, p. Kverka údajně řekl, že ty větve tam hází pan Koubek, 
podle mého názoru toto může říci jen debil  
p. Bartiš – bylo by možné na jaře, tam za mnou, osekat ty větve stromů, co mi padají do zahrady 
starosta – kluci o tom vědí, udělají to 
p. Váňa – a vy si na ten prořez budete brát nějakou firmu 
místostarosta – máme na to p. Bouckého, už pro nás párkrát dělal a myslím, že to dělá perfektně 
p. Milfait – jen bych chtěl upozornit na cestu a příkop u nás, je potřeba je vyčistit 
p. Kopecký – chtěl bych upozornit, jak chodím na procházky se psem po obci, tak jsem si všiml, že v aleji 
nejsou někde kolíky a ani pletivo u stromků, myslím si, že to někdo ukradl, tak by bylo dobré to tam dodat 
starosta – pošlu tam kluky, aby to zkontrolovali, natřeli morsuvinem a opravili, co bude potřeba 
p. Tulka – zajímalo by mě, zda se letos počítá s tím, aby si p. Nováková posunula ohradu a zpřístupnila cestu, 
která má být volně přístupná a průchozí 
místostarosta – podíváme se na to a s p. Novákovou se sejdeme a budeme řešit 
p. Tulka – a ještě bych chtěl upozornit po cestě na Veselíčko je asi cca 10 stromů úplně chcíplejch, tak je 
vyměnit 
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce. 
 
Zapisovatel:      Gabriela Vitoušová 

 

Návrhová komise:       Hana Didíková,  
              
       Alice Mitrušková 
    
       Radek Burián 
 
 
 



Ověřovatelé zápisu:     Jan Ihnát, 
 
       Jaroslav Flieger,  
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte,  
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
 
 
V Markvarticích dne 25. 1. 2016  
 


